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Anexă la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 5/25.01.2024 
 

 

ROMÂNIA  
CONSILIUL JUDEŢEAN ARAD  

310003 - Arad, strada Corneliu Coposu, nr. 22 
 

              Tel. 0040-357-731100                           Fax. 0040-357-731280 
               http://www.cjarad.ro                                 consiliul@cjarad.ro  
 

Nr. 31.148/28.12.2023 
 
 

Proces-verbal 
al ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 28 decembrie 2023, ora 11:00 
 
 
 
Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul Consiliului Judeţean Arad 

a Dispoziţiei nr. 802/22.12.2023 a preşedintelui Consiliului Judeţean Arad privind convocarea 
în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, data, ora şi locul 
desfăşurării), prin afişarea acesteia la sediul Consiliului Judeţean Arad, conform   Procesului-
verbal de afişare nr. 30.880/22.12.2023 şi prin comunicarea Anunţului nr. 30.845/22.12.2023 
cu privire la desfăşurarea şedinţei publice a Consiliului Judeţean Arad din data de 28.12.2023, 
mass-mediei locale și regionale. Convocarea consilierilor s-a realizat şi prin aplicația 
WhatsApp – Web. 

Prezenți fizic: Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Luca Samuel, 
Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan și Ulici Ion – 
consilieri judeţeni și Lupu Silvana – Secretar General al Județului. 

Prezenți online: Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, 
Gligor Alin-Sorin (până la supunerea spre aprobare a ordinii de zi), Lucaci Cornel-Ștefan, Pop 
Ioana-Alina, Talpeș Mirel-Petru și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria – consilieri judeţeni. 

Vot prin telefon: Stanca Dorin-Marcel – consilier județean. 
Absenți: Dinga Stefania-Patricia și Remețan Florin – consilieri judeţeni. 
 
Domnul consilier județean Blaga Bogdan-Marius nu participă la vot la punctele nr. 5, nr. 

21 și nr. 22 de pe ordinea de zi. 
Doamna consilier județean Crișan Corina-Anka nu participă la vot la punctul nr. 2 de pe 

ordinea de zi. 
Doamna consilier județean Dihel Mariana Daniela nu participă la vot la punctul nr. 20 de 

pe ordinea de zi. 
Domnul consilier județean Gligor Alin-Sorin, din motive tehnice, pierde conexiunea cu 

platforma pe care se desfășoară ședința și transmite votul telefonic pentru aprobarea ordinii 
de zi și pentru toate punctele de pe ordinea de zi. 

http://www.cjarad.ro/
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Domnul consilier județean Stanca Dorin-Marcel, din motive tehnice, nu se poate conecta 
la platforma pe care se desfășoară ședința și comunică votul telefonic pentru aprobarea 
ordinii de zi și pentru toate puncte de pe ordinea de zi. 

Domnul consilier județean Ulici Ion nu participă la vot la punctul nr. 2 de pe ordinea de 
zi. 

 
 
Dl Cionca Iustin: Bună ziua! Stimați colegi, bine ați venit la ultima ședință a anului 2023. 

Așa cum am spus și la cealaltă ședință, a fost un an cu realizări frumoase pentru Consiliul 
Județean și vreau să vă mulțumesc pentru că fiecare dintre dumneavoastră ați contribuit la 
ceea ce astăzi constituie bilanțul nostru pozitiv. Ați văzut, majoritatea discută astăzi despre 
contextul greu și este adevărat, nu trăim vremuri ușoare, dar totuși suntem privilegiați că 
suntem într-o echipă care a reușit să acceseze toate proiectele europene pe care ni le-am 
propus. 

Este adevărat că nu primim bani de la București în măsura în care primesc alții, din alte 
județe, ați văzut, nici pe drumuri, nici bani pentru Spitale și poate, tocmai din cauza asta am 
fost obligați să găsim alte surse și, pentru noi, clar, la acest moment de bilanț, noi am profitat 
de fondurile europene și am reușit să aducem foarte mulți bani, mult mai mult decât putea să 
ne dea Guvernul. 

Anul viitor o să facem o prezentare a ceea ce înseamnă noul ciclu de finanțare 
europeană și sigur că aici trebuie să fie o continuitate între vechiul ciclu, ceea ce ne-am 
propus până acum și ceea ce urmează să facem în continuare. Până la urmă trebuie să 
recunoaștem că în domeniul infrastructurii drumurilor județene avem finanțare pentru 850 de 
km din rețeaua de drumuri județene de aproximativ 1.180 km, care este una dintre cele mai 
ample rețele de drumuri județene din țară. Spun aproximativ pentru că după cum știți, 
încercăm să aplicăm legea și să transferăm toate drumurile județene care nu au caracteristici 
și s-ar încadra la drumuri comunale în patrimoniul comunelor și de asemenea, va trebui să 
căutăm în viitor acele drumuri care sunt comunale, dar care îndeplinesc caracteristici de 
drumuri județene să le transferăm și să facem ordine în județ. Nu mai avem mult. Am predat 
pe anul 2023, 74 de km de drumuri către autoritățile locale și sigur că așteptăm și mai departe, 
din partea administrațiilor care au fost deja sesizate să ia măsuri. 

În ceea ce privește sănătatea, pentru că este al doilea domeniu de investiții din partea 
noastră, construirea de spitale noi, modernizarea secțiilor și dotarea cu aparatură modernă, 
eu zic chiar peste clinicile private, am reușit la Spitalul Județean să creăm un altfel de serviciu, 
pe care ne dorim să îl modernizăm și pe viitor.  

Proiectele sociale pentru persoanele defavorizate, abuzate sau cu deficiențe reprezintă 
a treia prioritate și profit de prezența doamnei Stark să o felicit pentru reforma pe care o face 
în domeniul social, sigur cu ajutorul dumneavoastră, pentru că nu ar putea să facă asta de 
una singură, dar și cu aparatul performant pe care îl are în subordine. Și vă spun, desele 
vizite pe care le face aici conducerea din sistem și directori din țară care vin să vadă modelul 
de la Arad, ne demonstrează că suntem un proiect pilot pe care încearcă să îl implementeze 
fiecare dintre acești directori în județele lor. 

Apoi, am făcut un nou sediu pentru Evidența Persoanelor, avem investiții fără precedent 
în taberele școlare, în condițiile în care, în județele din jurul nostru, că aici cunoaștem noi 
situația, nici măcar nu au fost preluate aceste tabere de la Minister, noi am reușit să le 
modernizăm.  

În Muzeu, în Bibliotecă, la școlile speciale din subordinea Consiliului Județean și după 
cum vedeți, chiar și la Aeroport, care încă continuă să fie, ce să zic, minusul nostru, al 
administrației județene pentru că, deși am reușit în câțiva ani de zile, după o luptă de 4-5 ani 
de zile, să devenim acționar unic la Aeroport pentru că asta ne cerea la momentul respectiv 
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Ministrul Transporturilor pentru a unifica cele două Aeroporturi. Apoi, după cum știți, am 
investit în acest Aeroport, ultima investiție este de 17,5 milioane, Refacere cale de rulare Alfa, 
care este cea mai mare investiție în modernizarea Aeroportului, un aeroport care după cum 
vedeți se modernizează de la an la an. Am construit un nou terminal pentru pasageri, pe care 
cred că l-am plătit nu, doamna Ribovici? Am plătit toată datoria la terminal, nu mai avem 
datorii. Investim în echipamente pentru siguranța pasagerilor. Eu cred că niciodată nu au fost 
aduși, atrași atâția bani înspre Aeroport și sigur că asta o facem pentru a crește atractivitatea 
pentru operatori și vreau să transmit un mesaj clar, nu dorim să închidem Aeroportul, dorim 
să îl dezvoltăm. Anul trecut, profitând de pandemie, am pus 1 milion de euro pentru a 
subvenționa aceste zboruri pentru cei care ar fi fost interesați. Din păcate, după cum ați văzut, 
nu a venit nicio companie, dar asta nu înseamnă că..., sau mă rog, a venit o companie dar    
s-a dovedit a fi o companie neserioasă, care nu a reușit să reziste pe piață și am preferat să 
reziliem contractul. 

După cum spunea domnul vicepreședinte Cadar la ședința de data trecută, la această 
dată putem să spunem că avem 4 mii de operațiuni pe an și a amintit el atunci zborurile 
SMURD, NATO, CARGO sau chiar zboruri private, și sigur că ne dorim mai mult și asta este 
o provocare pentru management pentru anul care vine. Noi trebuie să facem tot ceea ce 
depinde de noi, de Consiliul Județean, să crească condițiile de operare pe acest Aeroport. 

Ca să închid, mesajul meu de final este unul pozitiv, un mesaj de recunoștință pentru 
toți cei care au sprijinit performanțele județului, și este un mesaj optimist pentru perioada care 
urmează, fiindcă suntem la începutul unui nou ciclu de finanțare din fondurile europene pentru 
următorii șapte ani și deja avem proiecte pregătite cum nu am avut niciodată pentru cele mai 
importante axe și mai ales pentru proiectele strategice, fie că vorbim de Programul 
Operațional Regional, fie că vorbim de Interreg România-Ungaria.  

Eu, fără să vreau să fiu prea optimist, dar sper ca anul viitor vom depăși nivelul pe care 
l-am avut anul acesta, un nivel care trebuie să recunoaștem că la începutul anului nici măcar 
noi nu am sperat, peste 60% din bani s-au dus spre investiții și vom continua politica aceasta 
și anul acesta pentru că, ați văzut primul punct pe ordinea de zi facem reforma, ajustările 
salariale pentru instituțiile din subordinea Consiliului Județean și pentru aparatul propriu.  

Chiar dacă s-a prelungit această ordonanță cu șase luni, dacă tot am muncit și am 
pregătit această reformă, noi am zis să o și tranșăm, nu are rost să tot o lungim. Au mai rămas 
de rezolvat problemele de la Compania de Apă, de la Evidența Populației care are o problemă 
de armonizare a legislației pentru că trebuie să lămurim cum facem cu transferul Evidenței în 
aparatul propriu al Consiliului Județean, dar în același timp să păstrăm personalitatea juridică 
care ne-o cere legea specială și Aeroportul, da? Care nu am primit încă avizul. Celelalte 
instituții le avem toate pe ordinea de zi și precizez, încă o dată, că încercăm să păstrăm un 
echilibru între cheltuielile salariale și fondurile pentru investiții, pentru că oamenii așteaptă de 
la noi să facem aceste investiții pentru că suntem conștienți că o infrastructură de calitate 
aduce o dezvoltare economică și, de asemenea, pentru că știm că o populație sănătoasă, 
mă refer aici la toate investițiile pe care le facem noi, o populație sănătoasă produce și nu 
consumă. 

În același timp însă înțelegem că situația determinată de creșterea prețurilor trebuie să 
ducă la majorări salariale pentru cei care lucrează în administrație și în instituțiile 
subordonate, astfel încât să acoperim măcar inflația, dacă nu putem să facem chiar o creștere 
mai mare. De asta vă rog astăzi să votăm această majorare care să acopere inflația, pentru 
că fără această resursă umană de calitate nu avem cum să mergem mai departe cu 
accesarea fondurilor. Este nevoie de specialiști și oamenii întotdeauna vor căuta locurile de 
muncă cât mai bine plătite. Nu vă ascund că tocmai s-a transferat doamna director Chiricheu 
la Timișoara, că tocmai s-a transferat șefa de la Achiziții. Deci cu toate că majorăm salariile, 
oamenii pleacă mai departe pentru că primesc oferte mai bune și noi va trebui să aducem 
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oameni de valoare în administrație, pentru că mitul acesta că doar în privat trebuie să fie 
oameni de calitate trebuie să înceteze. Este nevoie și în administrația locală pentru că, după 
cum vedeți ne așteaptă proiecte de miliarde de euro, iar pentru proiecte de miliarde de euro 
este nevoie de oameni competenți și bine plătiți. 

Acuma, pe ordinea de zi avem 25 de puncte cu Diverse cu tot. O să vă propun să 
introducem suplimentar pe ordinea de zi rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli, 
unde o să am și un amendament. Pentru că avem două puncte cu vot secret, 23 și 24, atunci 
eu vă propun să trecem punctul 1 după punctul 22, apoi votăm secret și rămâne Diverse 
ultimul pe ordinea de zi. Bun. Câți suntem online? 7? Pentru că avem 7 colegi online, o să vă 
rog să votați cu mâna odată cu ceilalți din sală. Pentru asta trebuie să apăreți pe cameră. 
Sunt doar 5. Corina Crișan nu apare și Cristina, da? Da, s-a rezolvat cu Cristina. Corina 
Crișan..., bine, dacă dorește să voteze. Ok. În regulă! 

Dna Crișan Corina-Anka: Bună ziua!  
Dl Cionca Iustin: Atunci, doamna secretar general, vă rog să treceți la vot ordinea de zi 

și după aceea intrăm în ea. 
Dna Lupu Silvana: Deci, întâi se va vota de către toți în același timp prin ridicarea mâinii 

și după aceea, cine este de acord cu ordinea de zi. Să votați, vă rog! 31 voturi pentru (Cionca 
Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-
Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). 

Dl Cionca Iustin: Bine. Pot să continui eu? Împotrivă? -. Abțineri? -. Doamna secretar 
general vine din concediu și a uitat procedura. În regulă! Bun. Am votat ordinea de zi.                             

 
  

ORDINE DE ZI 
a ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad 

din data de 28.12.2023, ora 11.00 
 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței 
ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 14 decembrie 2023 – inițiativa președintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței 
extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Județean Arad din data de 21 decembrie 
2023 – inițiativa președintelui. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare ca urmare a reorganizării aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Arad – inițiativa președintelui. 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare pentru aparatul propriu și pentru serviciile 
sociale aflate în subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad 
ca urmare a reorganizării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad 
– inițiativa președintelui. 

5.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare ca urmare a reorganizării Complexului Muzeal 
Arad – inițiativa președintelui. 



5 

 

6.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare pentru Regia Autonomă „Administrația Zonei 
Libere Curtici-Arad” – inițiativa președintelui. 

7.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și 
personalul contractual din cadrul Consiliului Județean Arad – inițiativa președintelui. 

8.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și 
personalul contractual din cadrul Direcției Județene de Evidență a Persoanelor Arad – 
inițiativa președintelui. 

9.Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și 
personalul contractual din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Arad – inițiativa președintelui. 

10.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor licențelor de lucru pentru activitățile 
desfășurate în Zona Liberă Curtici-Arad – inițiativa președintelui. 

11.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru permisele de acces în incinta 
Zonei Libere Curtici-Arad – inițiativa președintelui. 

12.Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru concesionarea și închirierea unor 
bunuri de către Regia Autonomă „Administrația Zonei Libere Curtici-Arad” – inițiativa 
președintelui. 

13.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 
20/31.01.2020 privind aprobarea unui ajutor de stat de exploatare pentru S.C. Aeroportul 
Arad S.A. – inițiativa președintelui. 

14.Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 
Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. 
Compania de Transport Public S.A. din data de 10/11 ianuarie 2024 – inițiativa președintelui. 

15.Proiect de hotărâre privind declararea imobilului-teren intravilan înscris în C.F. nr. 
314192 Ghioroc de interes public județean și majorarea patrimoniului public al județului Arad 
– inițiativa președintelui. 

16.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al județului Arad 
ca urmare a investiției „Reabilitare fațade interioare (dinspre curte) cu termosistem și înlocuire 
tâmplărie exterioară” – inițiativa președintelui. 

17.Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al județului Arad 
ca urmare a investiției „Refacere cale de rulare Alfa (TWY A)” și concesionarea acesteia către 
S.C. Aeroportul Arad S.A. – inițiativa președintelui. 

18.Proiect de hotărâre privind diminuarea patrimoniului public al județului Arad și 
modificarea Inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al județului Arad aflate în 
administrarea Centrului de Transfuzie Sanguină Arad – inițiativa președintelui. 

19.Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean 
Arad nr. 429/15.11.2023 privind trecerea din domeniul public al județului Arad în domeniul 
public al municipiului Arad a imobilului-teren înscris în C.F. nr. 364785 Arad – inițiativa 
președintelui. 

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de 
Fezabilitate (S.F.), pentru obiectivul de investiții „Amenajare teren multifuncțional” – inițiativa 
președintelui. 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 
Documentație de avizare a lucrãrilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții 
„Renovare fațadă – municipiul Arad, b-dul Revoluției nr. 97” – inițiativa președintelui. 

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor și tarifelor pe anul 2024 pentru 
Complexul Muzeal Arad – inițiativa președintelui. 

23.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli al 
Județului Arad pe anul 2023. 
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24.Proiect de hotărâre privind validarea unui membru al Autorității Teritoriale de Ordine 
Publică Arad – inițiativa președintelui. 

25.Proiect de hotărâre privind modificarea componenței Echipei intersectoriale locale 
pentru prevenirea și combaterea exploatării copiilor prin muncă, a violenței asupra copilului 
și a violenței în familie Arad – inițiativa președintelui. 

26.Diverse. 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
483/2023 privind aprobarea ordinii de zi a şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Arad din 
data de 28.12.2023. 

 
 
Punctul 1 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței ordinare 

a Consiliului Județean Arad din data de 14 decembrie 2023 – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al 

ședinței ordinare a Consiliului Județean Arad din data de 14 decembrie 2023. Dacă sunt 
intervenții? Dacă nu sunt, cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, 
Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.   

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
484/2023 privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului 
Județean Arad din data de 14 decembrie 2023.   

 
Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței 

extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Județean Arad din data de 21 decembrie 
2023 – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea conținutului 

Procesului-verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Județean Arad 
din data de 21 decembrie 2023. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 29 voturi 
pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan 
Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Dihel 
Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi 
Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop 
Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon 
Florin, Țole Daniel-Ioan și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -. Doamna 
Crișan nu vă vedem mânuța. 

Dna Crișan Corina-Anka: Nu particip la vot că nu am participat la acea ședință. 
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Dl Cionca Iustin: Am înțeles! 
 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
485/2023 privind aprobarea conținutului Procesului-verbal al ședinței extraordinare, 
convocată de îndată, a Consiliului Județean Arad din data de 21 decembrie 2023. 

 
Punctul 3 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 

Regulamentului de organizare și funcționare ca urmare a reorganizării aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Arad – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a 

statului de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare ca urmare a reorganizării 
aparatului de specialitate al Consiliului Județean Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine 
este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-
Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
486/2023 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare ca urmare a reorganizării aparatului de specialitate al Consiliului 
Județean Arad.  

 
Punctul 4 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 

Regulamentului de organizare și funcționare pentru aparatul propriu și pentru serviciile 
sociale aflate în subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad 
ca urmare a reorganizării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad 
– inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de 

funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare pentru aparatul propriu și pentru 
serviciile sociale aflate în subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Arad ca urmare a reorganizării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca 
Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-
Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). 
Împotrivă? -. Abțineri? -.  
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În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
487/2023 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare pentru aparatul propriu și pentru serviciile sociale aflate în 
subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad ca urmare a 
reorganizării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad.  

 
Punctul 5 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 

Regulamentului de organizare și funcționare ca urmare a reorganizării Complexului Muzeal 
Arad – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a 

statului de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare ca urmare a reorganizării 
Complexului Muzeal Arad. Dacă sunt intervenții?  

Dl Blaga Bogdan-Marius: Blaga. Nu particip la vot. 
Dl Cionca Iustin: Alte intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi pentru (Cionca 

Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, 
Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
488/2023 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare ca urmare a reorganizării Complexului Muzeal Arad. 

 
Punctul 6 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a 

Regulamentului de organizare și funcționare pentru Regia Autonomă „Administrația Zonei 
Libere Curtici-Arad” – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții 

și a Regulamentului de organizare și funcționare pentru Regia Autonomă „Administrația Zonei 
Libere Curtici-Arad”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru 
(Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan 
Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, 
Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
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489/2023 privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare pentru Regia Autonomă „Administrația Zonei Libere Curtici-Arad”.  

 
Punctul 7 
Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și 

personalul contractual din cadrul Consiliului Județean Arad – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 

funcționarii publici și personalul contractual din cadrul Consiliului Județean Arad. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, 
Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.   

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
490/2023 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul 
contractual din cadrul Consiliului Județean Arad.  

 
Punctul 8 
Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și 

personalul contractual din cadrul Direcției Județene de Evidență a Persoanelor Arad – 
inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 

funcționarii publici și personalul contractual din cadrul Direcției Județene de Evidență a 
Persoanelor Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca 
Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-
Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). 
Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
491/2023 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul 
contractual din cadrul Direcției Județene de Evidență a Persoanelor Arad.  

 
Punctul 9 
Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și 

personalul contractual din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Arad – inițiativa președintelui. 
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Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază pentru 
funcționarii publici și personalul contractual din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială 
și Protecția Copilului Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru 
(Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan 
Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, 
Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, 
Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-
Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.   

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
492/2023 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul 
contractual din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Arad. 

 
Punctul 10 
Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor licențelor de lucru pentru activitățile 

desfășurate în Zona Liberă Curtici-Arad – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Punctul 10. Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor licențelor de 

lucru pentru activitățile desfășurate în Zona Liberă Curtici-Arad. Dacă sunt intervenții? Nu 
sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu 
– vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-
Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
493/2023 privind avizarea tarifelor licențelor de lucru pentru activitățile desfășurate în Zona 
Liberă Curtici-Arad. 

 
Punctul 11 
Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru permisele de acces în incinta Zonei 

Libere Curtici-Arad – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: 11. Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru permisele de 

acces în incinta Zonei Libere Curtici-Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 
31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, 
Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-



11 

 

Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
494/2023 privind avizarea tarifelor pentru permisele de acces în incinta Zonei Libere Curtici-
Arad.  

 
Punctul 12 
Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru concesionarea și închirierea unor 

bunuri de către Regia Autonomă „Administrația Zonei Libere Curtici-Arad” – inițiativa 
președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 12. Proiect de hotărâre privind avizarea tarifelor pentru concesionarea 

și închirierea unor bunuri de către Regia Autonomă „Administrația Zonei Libere Curtici-Arad”. 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, 
Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, 
Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.   

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
495/2023 privind avizarea tarifelor pentru concesionarea și închirierea unor bunuri de către 
Regia Autonomă „Administrația Zonei Libere Curtici-Arad”. 

 
Punctul 13 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 

20/31.01.2020 privind aprobarea unui ajutor de stat de exploatare pentru S.C. Aeroportul 
Arad S.A. – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 

Arad nr. 20/31.01.2020 privind aprobarea unui ajutor de stat de exploatare pentru S.C. 
Aeroportul Arad S.A. Dacă sunt intervenții? Da, vă rog, domnul Moț! 

Dl Moț Petru: Domnule președinte, noi de mai mulți ani investim la Aeroport și grupul 
nostru politic mai de fiecare dată a sprijinit prin vot aceste investiții, după cum este cazul, 
chiar cu hotărârea pe care o modificăm, 20 din 2020, pe care grupul nostru a votat-o, 
considerând la acel moment că este bine să sprijinim Aeroportul chiar dacă, mă rog, 
activitatea nu era una care să ne mulțumească nici atunci și nici acuma. Acum însă, 
constatăm că după atâția ani în care aducem din bugetul public o grămadă de bani, îi 
direcționăm spre Aeroport, constatăm că situația nu s-a îmbunătățit, încă am putea zice 
dimpotrivă, numărul de pasageri este în continuare unul foarte mic, sub 20 de mii de pasageri, 
în condițiile în care cel puțin după cum reiese din Planul de afaceri și din informațiile pe care 
le aveam la momentul 2008, aveam un număr mediu anual de 130 de mii de pasageri. Deci, 
potențial, iată că ar fi. Nu știm de ce, sau mă rog, situațiile sau explicațiile pot fi diverse pentru 
care am ajuns aici, însă o să vă menționez doar două cifre din materialele de ședință pentru 
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acest proiect de hotărâre care nouă ne dau motiv să nu fim deloc optimiști și să nu votăm 
acest proiect de hotărâre.  

Anume, constatăm că sumele pe care le investim, avem în Planul de afaceri, dar rezultă 
aceste cifre și din Raportul la proiectul de hotărâre, practic, noi urmează ca în următorii 3 ani 
să alocăm în continuare încă, în plus 19 milioane de lei, aproape 4 milioane de euro, în 
condițiile în care putem observa că deficitul de exploatare, astfel cum este el prezentat în 
Planul de afaceri, la anul 2020 era de 3 milioane 37, iar în anul 2026 când este punctul 
terminus al sprijinului pe care l-am acorda este de 6 milioane 578. Practic, noi investim an de 
an diverse sume, accesăm proiecte ca să facem Aeroportul funcțional, și este bine că o 
facem, și am sprijinit prin vot acest lucru după cum știți foarte bine. Însă constatăm că deficitul 
de exploatare nu numai că nu scade, noi ne-am așteptat să scadă din moment ce investim, 
ci el chiar crește. Și mai mult, m-a lăsat oarecum perplex o propoziție din Planul de afaceri, 
unde ni se spune că în viitor cheltuielile cu exploatarea vor crește constant, în timp ce 
veniturile vor crește foarte puțin sau chiar vor scădea. Vă dați seama că am rămas destul de 
surprins. Practic, noi considerăm că până la momentul la care se va veni nu neapărat sau nu 
numai cu analize serioase, dar și cu un plan coerent care să pună Aeroportul pe făgaș și care 
să ne dea un orizont de timp în care putem spune că Aeroportul va fi măcar pe linia de plutire, 
nu putem vota un astfel de proiect de hotărâre. Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Mulțumim partenerilor de coaliție! Acuma, domnul Moț aveți și vreo 
propunere? Că sunteți om politic. Ne spuneți cum am putea face să creștem? Că să știți, eu 
m-am întâlnit cu domnul Grindeanu, care este colegul dumneavoastră de partid..., 

Dl Moț Petru: Și cu dumneavoastră de coaliție.   
Dl Cionca Iustin: Da, da, păi asta vă spun acuma..., și le-am spus și noi același lucru, 

că nu ne convine să ținem acest aeroport pe pierdere și că ar trebui să găsim o soluție. Și că 
așa cum Ministerul Transporturilor a găsit soluție la Timișoara să preia Aeroportul și să îl 
gestioneze de la Guvern, suntem dispuși, adică eu vorbesc în numele colegilor mei, sigur că 
la un moment dat urma să vă întreb și pe dumneavoastră ce părere aveți, dar eu cred că 
toată lumea este dispusă să facem o asociere între cele două Aeroporturi, Timișoara și Arad, 
astfel încât să se dirijeze și Tarom-ul, care este compania Statului, și celelalte zboruri și către 
Aeroportul din Arad. Mi-a cerut un timp de gândire, poate îl influențați. Noi când am făcut..., 
v-am spus, cu asta am început. De cinci ani de zile lucrăm să plătim înapoi acțiunile care nu 
erau ale noastre și am devenit acționar unic. La momentul respectiv, Guvernul Cioloș ne-a 
dat în scris ca măsură să scoatem Carpatair și toți ceilalți care erau acționari la momentul 
respectiv și să devenim acționar unic. Am făcut asta. Astăzi suntem pregătiți pentru lucrul 
acesta. Nu vă mai amintesc cât am muncit să întabulăm terenurile care nu erau ale noastre, 
dar, nu știu cum s-a trezit Municipiul Arad proprietar în Aeroport. Noi am vrut să dăm 
Aeroportul Municipiului, nu îl dorește nici Municipiul, nu vrea nici să vină acționar cu noi. Dar, 
până la urmă, eu cred că nu putem să fugim toți de răspundere. Să știți, și eu aș da Aeroportul 
acesta! Dacă găsiți o soluție..., 

Dl Moț Petru: Eu nu am spus..., 
Dl Cionca Iustin: Ba da..., ascultați-mă domnul Moț! Ce spuneți dumneavoastră este să 

închidem Aeroportul! 
Dl Moț Petru: Nu am spus așa ceva! 
Dl Cionca Iustin: Nu, nu! Dar.... 
Dl Moț Petru: Am spus că investim de ani de zile..., 
Dl Cionca Iustin: Ascultați-mă! Dacă facem majoritatea ca și dumneavoastră și nu votăm 

acest punct, închidem Aeroportul? 
Dl Moț Petru: Nu știm. Dacă nu votăm acest punct..., 
Dl Cionca Iustin: Păi vă spun eu! 
Dl Moț Petru:..., nu acordăm ajutorul de stat. La aceasta se referă acest punct. 
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Dl Cionca Iustin: Deci închidem Aeroportul! 
Dl Moț Petru: Nu cred. 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moț! Aveți în față niște calcule. Acesta este adevărul! Noi nu 

putem obliga companiile să zboare de aici în orice condiții. Am făcut tot ce a depins. Și eu vă 
spun încă o dată, dacă o firmă căreia îi oferi 1 milion de euro, adică să plătești tu pierderea 
pentru fiecare navă care zboară de ruta Arad-București și am mai avut trei destinații în Europa 
și nu vine nicio companie serioasă, nu credeți că avem și alte probleme? 

Dl Moț Petru: Eu am înțeles problemele de la Aeroport. 
Dl Cionca Iustin: Și atunci vreți să îl închidem? 
Dl Moț Petru: Am spus așa ceva? Nu am spus așa ceva! 
Dl Cionca Iustin: Păi nu, dar dacă dumneavoastră sunteți să nu votăm..., 
Dl Moț Petru: Dar dumneavoastră nu considerați că este rezonabil să cerem, ca din 

moment ce investim destul de mulți bani în Aeroport, să se îmbunătățească și eficiența 
acestuia? Eu cred că este corect! 

Dl Cionca Iustin: Dar dumneavoastră credeți că noi nu cerem asta? 
Dl Moț Petru: Eu sper să o cereți! 
Dl Cionca Iustin: Numai că..., 
Dl Moț Petru: Dar nu rezultă din documente! 
Dl Cionca Iustin: Dumneavoastră trebuie să înțelegeți, dacă Uniunea Europeană 

investește zeci de milioane de euro în aceste aeroporturi, dacă Guvernul României pune 
cofinanțare pentru finanțarea asta, înseamnă că totuși există o strategie la nivel național în 
care Aeroportul acesta este util așa cu 4 mii de zboruri. Dar încă o dată, dacă dumneavoastră 
ne convingeți acuma să nu mai finanțăm, spuneți-o clar și atunci știm, pornim procedura de 
închidere a Aeroportului pe motiv că nu putem să atragem operatori cum a fost în 2008. 

Dl Moț Petru: Nu prea reușesc eu să vă conving pe dumneavoastră, decât de foarte 
puține ori.  

Dl Cionca Iustin: Încercați! Dar cu argumente. 
Dl Moț Petru: Eu v-am spus de ce nu cred că putem continua în acest fel. 
Dl Cionca Iustin: Și atunci îl închidem? 
Dl Moț Petru: Nu am spus acest lucru! Și știți bine că nu am cum să spun acest lucru, 

cum nici dumneavoastră nu puteți să îl spuneți. Deci chestiunea este..., 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Vreau și eu să completez. 
Dl Cionca Iustin: O să vă rog să luați dumneavostră cuvântul, că oricum nu au soluții, 

este doar o declarație politică. 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Vreau să ne ziceți un timp rezonabil, în ani, în care credeți că 

ar trebui să devină sustenabil, după care să poată fi închis. 
Dl Cionca Iustin: Deci, încă o dată. V-am dat o variantă în care eu cred, dar care depinde 

de factorul politic. Deci, noi am primit o adresă oficială de la un ministru al transporturilor din 
Guvernul Cioloș, care ne-a spus ce pași să facem. Am urmat acei pași și acum suntem în 
punctul în care am realizat lucrul acesta. Eu m-am dus într-o audiență la domnul ministru 
Grindeanu să îl întreb care este opinia dânsului, că s-au schimbat vreo trei miniștrii de atunci. 
Și dânsul mi-a cerut să îl las să se gândească, că probabil nu este o decizie care să o iei așa, 
peste noapte. Așteptăm să primim un răspuns. O să mă mai duc încă o dată, de aceea i-am 
rugat pe colegii mei să discute și ei povestea asta, să vedem ce facem, pentru că dacă 
mergem mai departe pe ce ne-a propus Ministerul Transporturilor..., că mie așa mi s-ar părea 
într-o țară normală..., vine un ministru, îți face o propunere, tu muncești câțiva ani de zile, faci 
tot ce ți s-a cerut, normal că ar trebui ca noul ministru să continue ce ți s-a propus. Mai am o 
variantă. Avem o cerere să vindem Aeroportul. Vă asumați careva dintre dumneavoastră să 
îl vindeți? Și am face bani mulți. Până la urmă, eu cred că ceea ce așteaptă cetățenii de la 
noi este să găsim soluții ca acest aeroport să fie funcțional. Dar asta nu înseamnă că eu pot 
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să oblig companiile să vină să zboare de aici. Știu și eu ce spuneți, domnul consilier sau 
domnul președinte. Și noi am făcut studii, știm care este adresabilitatea, știm ce se 
întâmplă..., 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Eu am întrebat care ar fi un orizont rezonabil în ani. 
Dl Cionca Iustin: Depinde de soluție. Vreți să îl vindem? Mâine îl vindem! 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Păi nu, să ziceți că așteptăm cinci ani sau zece ani sau..., 
Dl Cionca Iustin: A doua, se face în funcțiune..., depinde de minister. Pot eu să dau 

termene ministrului? A treia variantă este să investim în continuare în el, cum am făcut-o și 
până acum, în speranța că totuși vor veni niște operatori supărați pe alte aeroporturi, să vină 
acuma aici la noi. Dar este foarte greu de crezut că cineva pleacă de la Timișoara să vină la 
Arad. Și mai nou, să știți că și Debrecen este un aeroport subvenționat puternic de către statul 
maghiar, care le pune probleme și celor din Oradea și o să vedeți că în viitor și Clujului. Deci 
aici este o competiție între aeroporturi. Întrebarea este, avem răbdare să creștem? Sau dacă 
nu, punem armele jos și spunem domnule, nu ne mai interesează Aeroportul! Noi încercăm 
să ne comportăm ca un stăpân responsabil. Dar nici nu pot să mă duc să duc toți banii în 
Aeroport, să mă duc să dau milioane de euro companiilor să zboare pe gratis de aici, pentru 
că nici nu sunt de acord ca pasagerii care călătoresc prin Aeroportul din Arad să primească 
contravaloarea biletului de la arădeni, numai ca să avem un Aeroport unde circulă sute de 
mii de pasageri. Pentru că știți foarte bine că majoritatea aeroporturilor subvenționează din 
bugetul local zborurile celor care tranzitează. Vi se pare corect să punem din banii arădenilor 
contravaloarea biletelor și să facem tot felul de artificii cu autorități unde ne asociem, plătim 
reclamă și ei dau banii companiilor? Eu cred că asta este politica sănătoasă, să găsim un 
punct de vedere comun cu Ministerul Transporturilor, astfel încât să fuzionăm cele două 
Aeroporturi. Dar nu am pretenția că eu am dreptate. Ne consultăm. Până una alta, am cerut 
din partea organismelor Statului posibilitatea asta să finanțăm mai departe, pentru că nu aveți 
dreptate că în fiecare an, doi ani nu am plătit niciun leu. Știți foarte bine asta. Și poate, Statul 
român o să zică mâine, vă plătim din nou noi diferența asta. Că așa ar trebui să facă un stat 
care vrea să aibă grijă de infrastructură. Și noi astăzi avem varianta de a aproba să mergem 
mai departe sau să ne oprim și să spunem stop joc, închidem Aeroportul. Ce propuneți 
dumneavoastră, mă duce acolo. Haideți, dați-mi o soluție..., uitați, dânsul m-a întrebat acuma 
în cât timp putem să rezolvăm problema. Dar prima dată eu cred că trebuie să găsim soluția. 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Nu. Am întrebat cât timp să ne alocăm? Și dacă nu se rezolvă 
în timpul acela, atunci să îl închidem sau să îl vindem. 

Dl Cionca Iustin: Depinde de..., dumneavostră ce opinii aveți? Vă întreb acuma. 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Eu l-aș vinde pe loc. 
Dl Cionca Iustin: L-ați vinde. 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Adică eu gândesc, mă rog, mai altfel puțin. 
Dl Cionca Iustin: Haideți să îl vinem! Trebuie să începem procedura. Dacă sunteți de 

acord..., 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Dacă ar fi privat..., 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moț! 
Dl Anghel Răzvan-Paul:..., s-ar vinde. 
Dl Cionca Iustin: Avem ofertă de cumpărare! 
Dl Moț Petru: Acum aud prima dată de ea. Vă dați seama că orice vânzare și orice 

proiect de asemenea magnitudine trebuie analizat serios. 
Dl Cionca Iustin: Bine. Doamna secretar..., (neinteligibil) să îi transmiteți oferta domnului 

Moț. Eu nu am..., eu vă spun încă o dată. Este ultima opțiune să vinzi Aeroportul din punctul 
meu de vedere. Deci nu cred că cineva ne-ar ierta vreodată să vindem un Aeroport..., chiar 
cred că mai repede am obține acceptul arădenilor să subvenționăm și să existe acest 
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Aeroport aici. Acuma, din punct de vedere comercial, are dreptate. Cu banii aceștia am putea 
să facem toate drumurile, am putea să facem spitale, dar nu am mai avea Aeroport. 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Păi și așa îl avem și nu facem nimic cu el. 
Dl Cionca Iustin: Ei nu facem nimic! Încă o dată vă reamintesc, 4 mii de zboruri vi se 

pare nimic? 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Da..., nu îmi dau seama cât..., eu am văzut un top al 

aeroporturilor și suntem pe penultimul loc, înainte de Tuzla. 
Dl Cionca Iustin: Haideți să vă întreb! Dacă mâine l-am vinde și noul proprietar nu mă 

mai lasă să aterizez cu SMURD-ul și moare un singur om, că până m-am dus la Timișoara..., 
cum o să fie atunci? Cum gestionăm momentul acesta?  

Dl Anghel Răzvan-Paul: Păi vine cu elicopterul SMURD. 
Dl Cionca Iustin: Unde? 
Dl Anghel Răzvan-Paul: La Spital, în curte. 
Dl Cionca Iustin: Păi până fac..., auziți, deci noi trebuie să avem Aeroportul, că de aceea 

îl ținem acolo. Nu pot să îl țin în curte la Spital. Noi ar trebui să îi facem hangar, acuma fie 
vorba între noi, că SMURD-ul acesta ne-a cerut și nouă niște condiții. 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Nu cred că este niciun oraș în lume care să aibă un așa 
Aeroport mare pentru SMURD. Facem un Aeroport mai mic. 

Dl Cionca Iustin: Bun. Până facem eu zic că îl avem pe acesta. În fine, până la urmă 
întrebarea mea este referitor la punctul acesta, că noi ne-am dus la Diverse deja cu 
Aeroportul. Aici ar trebui să discutăm dacă aprobăm ajutorul de stat de exploatare, avem 
toate aprobările..., ce instituții v-au dat aprobările? 

Dna Lupu Silvana: Ordinul de Ministru. 
Dl Cionca Iustin: Ordinul de Ministru. Deci suntem în regulă dacă vrem să îl dăm. Numai 

de noi depinde. Aceasta este întrebarea, domnul Moț. În rest, discuții politice. Eu vă aștept 
să discutăm despre Aeroport, dacă aveți idei. 

Dl Moț Petru: Nu sunt discuții politice. Eu am spus foarte clar, noi dăm bani în fiecare 
an și deficitul lor crește. Înseamnă că nu îl eficientizăm! Ar trebui să scadă! Nu credeți? Dacă 
facem o investiție, să o facem un pic mai rentabil în fiecare an. 

Dl Cionca Iustin: Domnul Moșneag, sunteți online? Haideți la microfon aici să facem un 
dialog cu domnul Moț. Deci de la Aeroport nu este nimeni? De ce? Bun. De ce nu este nimeni 
de la Aeroport? Sună-l pe domnul Moșneag! 

Dna Bești Adina: Bună ziua! Adina Bești! Ce pot eu să vă spun este că acel deficit pe 
următorii trei ani este un defict estimat, este o valoare maximă care poate fi acordată 
Aeroportului. Nu neapărat el va fi și consumat! Pentru că și..., dacă ne uităm..., eu am cifrele 
din 2020 până în 2023. Nu s-au consumat toți banii alocați. Au fost alocați 21 de milioane 800 
din care s-au consumat 15 milioane 700. Sunt estimări. La anul 2022 deficitul efectiv a fost 
de 3 milioane 985. La noiembrie 2023, pentru că situațiile financiare ale Aeroportului nu sunt 
încheiate, deficitul a fost sub 3 milioane 900. Deci, acei 6 milioane 500 nu neapărat vor fi și 
consumați. Se văd cifre mai mari, dar nu sunt neapărat acelea cifrele care vor fi alocate 
Aeroportului.  

Dl Cionca Iustin: Deci domnul Moșneag se ocupă acuma de decontarea ultimelor mașini 
pe care le-am primit și nu a intrat, dar o să îl rog să intre să vă răspundă la întrebări. Încercați 
să lămuriți lucrurile astea în comisii pentru că acesta este rostul comisiilor altfel, uite, ținem 
plenul acuma pentru niște discuții care le puteați lămuri în comisie. În fine, mai dorește cineva, 
dacă tot am invitat-o pe colega, să mai puneți ceva legat de punctul acesta? Bun. Dacă nu, 
vă mulțumesc! Poate se conectează domnul Moșneag până la Diverse și reluăm discuția. 
Dacă mai sunt intervenții înainte de a trece la vot? Dacă nu sunt, cine este pentru? Ridicați 
mâna să poată număra. Cei din online! Nu se vede nimic! Ne auziți, online?  

Dna Crișan Corina-Anka: Da, vă auzim! 
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Dl Cionca Iustin: Atunci ridicați mâna cei care sunteți pentru acest proiect. Deci la Corina 
se vede, la ceilalți sunt blocate imaginile. Bun. Doamna secretar general, apelați nominal ca 
să..., 

Dna Lupu Silvana: Doamna Dihel! 
Dna Dihel Mariana Daniela: Da, sunt „pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Gligor era, a ieșit. Domnul Lucaci! 
Lucaci Cornel-Ștefan: „Abținere”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Pop Ioana!  
Pop Ioana-Alina: „Abținere”. 
Dna Lupu Silvana: Domnul Talpeș! 
Dl Talpeș Mirel-Petru: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Waldvogel! 
Dna Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Domnul Moșneag, ne auziți?  
Dl Moșneag Ovidiu: Da. Vă aud! Bună ziua! 
Dl Cionca Iustin: O să vă rog să rămâneți până la punctul Diverse, că domnul Moț vrea 

să vă întrebe..., 
Dl Moșneag Ovidiu: Da, sigur că da! 
Dl Cionca Iustin:..., niște lucruri legate de Aeroport. 
Dl Moșneag Ovidiu: Da, da. 
Dna Lupu Silvana: Doamna Ciorogar, cum votați? 
Dna Ciorogar Cristina-Denisa: „Pentru”. 
Dna Lupu Silvana: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Bun. Trecem la punctul 14. Proiect de hotărâre privind acordarea unui 

mandat special reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad..., 
Dl Moț Petru: Domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: A, nu am votat împotrivă și abțineri? Cine este împotrivă? -. Abțineri? 

8 voturi (Anghel Răzvan-Paul, Budău Ruben, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Orza Gheorghe, Pop Ioana-Alina și Țole Daniel-Ioan). Ok! Mulțumesc!   

 
Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 

20/31.01.2020 privind aprobarea unui ajutor de stat de exploatare pentru S.C. Aeroportul 
Arad S.A. s-a votat cu 23 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Ciorogar Cristina-Denisa, 
Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Naghi Alina-Georgeta, Onescu 
Irina, Pero Tamas-Carol, Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). 
Împotrivă: -. 8 abțineri (Anghel Răzvan-Paul, Budău Ruben, Luca Samuel, Lucaci Cornel-
Ștefan, Moț Petru, Orza Gheorghe, Pop Ioana-Alina și Țole Daniel-Ioan).    

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
496/2023 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Arad nr. 20/31.01.2020 privind 
aprobarea unui ajutor de stat de exploatare pentru S.C. Aeroportul Arad S.A. 
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Punctul 14  
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității 

Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. 
Compania de Transport Public S.A. din data de 10/11 ianuarie 2024 – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală 
Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de Transport Public S.A. din data de 10/11 ianuarie 
2024. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  
Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. 
Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
497/2023 privind acordarea unui mandat special reprezentantului Unității Administrativ-
Teritoriale Județul Arad în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la S.C. Compania de 
Transport Public S.A. din data de 10/11 ianuarie 2024. 

 
Punctul 15 
Proiect de hotărâre privind declararea imobilului-teren intravilan înscris în C.F. nr. 

314192 Ghioroc de interes public județean și majorarea patrimoniului public al județului Arad 
– inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 15. Proiect de hotărâre privind declararea imobilului-teren intravilan 

înscris în C.F. nr. 314192 Ghioroc de interes public județean și majorarea patrimoniului public 
al județului Arad. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca 
Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, 
Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-
Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan 
Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). 
Împotrivă? -. Abțineri? -.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
498/2023 privind declararea imobilului-teren intravilan înscris în C.F. nr. 314192 Ghioroc de 
interes public județean și majorarea patrimoniului public al județului Arad. 

 
Punctul 16 
Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al județului Arad ca 

urmare a investiției „Reabilitare fațade interioare (dinspre curte) cu termosistem și înlocuire 
tâmplărie exterioară” – inițiativa președintelui. 
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Dl Cionca Iustin: 16. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public 

al județului Arad ca urmare a investiției „Reabilitare fațade interioare (dinspre curte) cu 
termosistem și înlocuire tâmplărie exterioară”. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine este 
pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
499/2023 privind aprobarea majorării patrimoniului public al județului Arad ca urmare a 
investiției „Reabilitare fațade interioare (dinspre curte) cu termosistem și înlocuire tâmplărie 
exterioară”.  

 
Punctul 17 
Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public al județului Arad ca 

urmare a investiției „Refacere cale de rulare Alfa (TWY A)” și concesionarea acesteia către 
S.C. Aeroportul Arad S.A. – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: 17. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării patrimoniului public 

al județului Arad ca urmare a investiției „Refacere cale de rulare Alfa (TWY A)” și 
concesionarea acesteia către S.C. Aeroportul Arad S.A. Dacă sunt intervenții? Nu sunt. Cine 
este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-
Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, 
Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan 
Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici 
Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
500/2023 privind aprobarea majorării patrimoniului public al județului Arad ca urmare a 
investiției „Refacere cale de rulare Alfa (TWY A)” și concesionarea acesteia către S.C. 
Aeroportul Arad S.A.  

 
Punctul 18 
Proiect de hotărâre privind diminuarea patrimoniului public al județului Arad și 

modificarea Inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al județului Arad aflate în 
administrarea Centrului de Transfuzie Sanguină Arad – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind diminuarea patrimoniului public al județului 

Arad și modificarea Inventarului bunurilor care aparțin domeniului public al județului Arad 
aflate în administrarea Centrului de Transfuzie Sanguină Arad. Nu știu, vi s-a explicat asta la 
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comisie ce este cu ea? Vă mai explic odată dacă nu este clar. Este în regulă. Bine. Dacă sunt 
intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar 
Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga 
Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni 
Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, 
Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, 
Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa 
Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole 
Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
501/2023 privind diminuarea patrimoniului public al județului Arad și modificarea Inventarului 
bunurilor care aparțin domeniului public al județului Arad aflate în administrarea Centrului de 
Transfuzie Sanguină Arad. 

 
Punctul 19 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad 

nr. 429/15.11.2023 privind trecerea din domeniul public al județului Arad în domeniul public 
al municipiului Arad a imobilului-teren înscris în C.F. nr. 364785 Arad – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului 

Județean Arad nr. 429/15.11.2023 privind trecerea din domeniul public al județului Arad în 
domeniul public al municipiului Arad a imobilului-teren înscris în C.F. nr. 364785 Arad. Dacă 
sunt întrebări sau intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin – 
preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  
Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. 
Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
502/2023 pentru modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 
429/15.11.2023 privind trecerea din domeniul public al județului Arad în domeniul public al 
municipiului Arad a imobilului-teren înscris în C.F. nr. 364785 Arad.  

 
Punctul 20 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de 

Fezabilitate (S.F.), pentru obiectivul de investiții „Amenajare teren multifuncțional” – inițiativa 
președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Punctul 20. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici, faza Studiu de Fezabilitate (S.F.), pentru obiectivul de investiții „Amenajare teren 
multifuncțional”. Acesta este la Liceul Sfânta Maria, da? Dacă sunt întrebări? Nu sunt. Cine 
este pentru? 30 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – 
vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, 
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Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău 
Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, 
Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero 
Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca 
Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? 1 vot (Dihel Mariana Daniela).  

Dna Dihel Mariana Daniela: Eu cred că ar trebui să mă abțin, domnule președinte! 
Dl Cionca Iustin: Abțineți-vă! Deși, încă o dată spun că cea mai mare prostie este să 

lucrezi într-o instituție, să aprobi în calitate de consilier local, să faci un teren pentru sport 
pentru elevii cu dizabilități și tu să nu ai voie, să te abții, că așa spune legea. Dar ne supunem 
legilor din țara asta minunată. 

Dna Dihel Mariana Daniela: Da, este aiurea. 
Dl Cionca Iustin: Deci, am votat împotrivă și abțineri? Deci cine este pentru? Vă rog încă 

o dată! 30 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, 
Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-
Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar 
Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, 
Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop 
Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș 
Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Fără 
dumneavoastră. Împotrivă? -. Abțineri? 1 vot (Dihel Mariana Daniela).    

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
503/2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de Fezabilitate (S.F.), 
pentru obiectivul de investiții „Amenajare teren multifuncțional”.   

 
Punctul 21 
Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza 

Documentație de avizare a lucrãrilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții 
„Renovare fațadă – municipiul Arad, b-dul Revoluției nr. 97” – inițiativa președintelui. 

 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, 

faza Documentație de avizare a lucrãrilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de 
investiții „Renovare fațadă – municipiul Arad, b-dul Revoluției nr. 97”. Acesta este Muzeul, 
da? Aici iar o să se abțină domnul Blaga. 

Dl Blaga Bogdan-Marius: Nu particip la vot. 
Dl Cionca Iustin: Perfect! Alte intervenții? Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi pentru 

(Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – 
vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  
Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. 
Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
504/2023 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici, faza Documentație de avizare a 
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lucrãrilor de intervenție (D.A.L.I.), pentru obiectivul de investiții „Renovare fațadă – municipiul 
Arad, b-dul Revoluției nr. 97”.  

 
Punctul 22 
Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor și tarifelor pe anul 2024 pentru Complexul 

Muzeal Arad – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor și tarifelor pe anul 2024 

pentru Complexul Muzeal Arad. Domnul Blaga vă abțineți. 
Dl Blaga Bogdan-Marius: Nu particip la vot. 
Dl Cionca Iustin: Nu participați la vot. Ar fi culmea, sunteți director acolo. Alte intervenții? 

Nu sunt. Cine este pentru? 30 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-
Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Borha 
Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, 
Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca 
Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza 
Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-
Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și 
Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -.   

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
505/2023 privind aprobarea taxelor și tarifelor pe anul 2024 pentru Complexul Muzeal Arad. 

 
Punctul 23 
Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli al 

Județului Arad pe anul 2023 – inițiativa președintelui. 
 
Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general de venituri și 

cheltuieli al Județului Arad pe anul 2023. Am un amendament aici, da? 
Și vă propun să suplimentăm numărul de contribuții pentru personalul neclerical angajat 

în unitățile de cult de la 451 la 486, comunicată de către Secretariatul de Stat pentru Culte și 
suplimentarea cu 1.267 mii lei a sumelor de la bugetul de stat pentru finanțarea acestora, și 
propun aprobarea modificării Anexei nr. 6 la Hotărârea Consiliului Județean Arad nr. 
50/07.02.2023 privind adoptarea bugetului general de venituri și cheltuieli al Județului Arad 
pe anul 2023. 

Dacă sunt întrebări legate de amendament? Dacă nu, cine este pentru amendament? 
31 voturi pentru (Cionca Iustin – preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc 
Ionel – vicepreședinte, Anghel Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, 
Botizan Marin-Gheorghe, Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-
Denisa, Crișan Corina-Anka, Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci 
Cornel-Ștefan, Moț Petru, Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-
Carol, Pop Ioana-Alina,  Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-
Marcel, Talpeș Mirel-Petru, Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric 
Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. Abțineri? -. 

Dacă sunt întrebări sau intervenții pe proiectul de hotărâre? Dacă nu sunt, vă propun să 
votăm și proiectul cu amendamentul inclus. Cine este pentru? 31 voturi pentru (Cionca Iustin 
– preşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu – vicepreședinte, Bulbuc Ionel – vicepreședinte, Anghel 
Răzvan-Paul, Blaga Bogdan-Marius, Borha Gheorghe-Vasile, Botizan Marin-Gheorghe, 
Bozga Doru, Bőlőni Győrgy, Budău Ruben, Ciorogar Cristina-Denisa, Crișan Corina-Anka, 
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Dihel Mariana Daniela, Gligor Alin-Sorin, Luca Samuel, Lucaci Cornel-Ștefan, Moț Petru, 
Naghi Alina-Georgeta, Onescu Irina, Orza Gheorghe, Pero Tamas-Carol, Pop Ioana-Alina,  
Pop Talida, Popa Garofița, Stan Simona-Lucia,  Stanca Dorin-Marcel, Talpeș Mirel-Petru, 
Tripon Florin, Țole Daniel-Ioan, Ulici Ion și Waldvogel-Leric Brigitte-Gloria). Împotrivă? -. 
Abțineri? -. 

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
506/2023 privind rectificarea bugetului general de venituri și cheltuieli al Județului Arad pe 
anul 2023. 

 
Dl Cionca Iustin: Și acum o rog pe doamna secretar general să treacă la cele două 

puncte. Sau intrăm pe Diverse să îl lăsăm pe Moșneag să se ocupe de Aeroportul acesta cu 
probleme? Sunteți de acord să facem o derogare să..., bun. Domnul Moșneag! 

Dl Moșneag Ovidiu: Da, domnul președinte! 
Dl Cionca Iustin: O să vă rog să fiți foarte atent la domnul Moț..., 
Dl Moșneag Ovidiu: Da. 
Dl Cionca Iustin:..., care o să vă pună niște întrebări legate de veniturile și de cheltuielile 

Aeroportului și să îi răspundeți astfel încât să îl convingeți. 
Dl Moșneag Ovidiu: Am înțeles! 
Dl Moț Petru: Bun. Domnul director, în primul rând vreau să vă precizez faptul că domnul 

președinte a înțeles ușor greșit. Eu nu am solicitat nici să intrați în ședință, dar acuma dacă 
tot ați intrat nu este nicio problemă, mai ales că am înțeles că poate, cumva, vă și reținem 
dintr-o activitate importantă. 

Dl Moșneag Ovidiu: Era important că trebuia să finalizăm ultimele plăți pe POIM, din 
cauza aceasta nu am reușit să fiu fizic acolo. 

Dl Moț Petru: Nu este nicio problemă. Oricum dumneavoastră ați fost prompt de fiecare 
dată cu explicațiile, nu este o chestiune aceasta de care să facem caz. Deci, situația este 
următoarea. Eu am luat cuvântul la punctul de pe ordinea de zi și îmi exprimam o oarecare 
nedumerire vizavi de faptul că, anual noi sprijinim Aeroportul sub diverse forme, cu diverse 
sume de bani, anual destul de consistente și din anumite materiale ale proiectului de hotărâre, 
în special din Planul de afaceri, reieșea o situație oarecum paradoxală și anume, un dificit de 
exploatare care creștea. Practic, noi în fiecare an venim cu diverse sume de bani și în loc să 
eficientizăm activitatea Aeroportului, adică deficitul să fie mai mic, scriptic cel puțin, din 
documente rezultă că este mai mare. Aceasta era una dintre observațiile pe care le făceam 
și domnul președinte a considerat că este necesar să interveniți. Dacă aveți să ne dați lămuriri 
pe această chestiune. Alte întrebări în plus eu nu am vizavi de proiectul de hotărâre. Vizavi 
de activitatea Aeroportului în general, sigur că discuția este complexă, domnul președinte a 
antamat-o oarecum, intrând și în chestiuni pe lângă proiectul de hotărâre, ne-a informat vizavi 
de diverse chestiuni, ceea ce este foarte bine și noi am apreciat informarea. Deci, aceasta ar 
fi chestiunea pe care vă rog să o lămuriți dacă puteți acuma. Mulțumesc!  

Dl Moșneag Ovidiu: Da, desigur. Aș începe cu ceea ce înseamnă această activitate a 
Aeroportului care sigur, noi am mai discutat și am spus, prin prisma omului de rând sau celor 
din exterior, eu înțeleg că primordial este ceea ce înseamnă zborul de linie și anume 
pasagerii. Strict din punct de vedere profesional a ceea ce înseamnă un aeroport, adică 
activitate conexe aviației, noi trebuie să deservim orice operator aerian. Așa cum a spus și 
domnul vicepreședinte acum două săptămâni, noi din punct de vedere profesional, noi avem 
4 mii de mișcări pe an. Ceea ce o să vă prezint, să vedeți că noi ne situăm pe locul zece în 
țară la aceste mișcări, adică aviație cum s-ar spune. Că din păcate nu reușim sau nu se 
reușește să concretizeze și numărul de pasageri, asta este cu totul altceva. Și acuma 
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revenind la ceea ce ați spus dumneavoastră, la deficit. Deficitul crește având în vedere faptul 
că noi, activitatea..., noi am mers pe un tip business as usual, adică am prins doar strict ceea 
ce înseamnă zborurile pe sistem charter și zborurile necomerciale, aviație, general aviation, 
dar din păcate, între timp tot ceea ce înseamnă costuri cu energia, costurile cu mentenanțele, 
toate aceste costuri au crescut. Noi ne zbatem aici să realizăm și alte venituri, de exemplu 
chiar mai devreme m-am uitat un pic peste cifre, de exemplu din activități de închiriere, Cale 
de rulare Delta care este scoasă din uz și nu este folosită ca pentru aviație, noi anul acesta îl 
încheiem cu niște venituri de 50 de mii de euro, care anii anteriori nu am avut veniturile 
acestea. Adică, facem toate demersurile și toate eforturile ca să realizăm venituri și altele 
decât cele strict din aviație, tocmai pentru a nu avea un deficit atât de mare. Deci, problema 
de aici vine, din faptul că aceste costuri indirecte, ele cresc din păcate pentru că vedeți, toate 
costurile cresc. Înțelegeți? Iar ca activitate astăzi, dacă..., cum să vă spun eu, pe ceea ce 
înseamnă zboruri regulate, pasageri, de unde am putea să avem venituri mai mari, după cum 
bine vedeți, astăzi piața aviatică din România este împărțită pe cele 3-4 aeroporturi mari: Iași, 
Cluj, Timișoara, București și Craiova care este oarecum favorizat că este singurul Aeroport 
din zona de sud a țării, în timp ce toate celelalte aeroporturi sau, mă rog, cei care dețin 
aeroporturile sau prin alte agenții reușesc să plătească niște operatori aerieni care să vină să 
efectueze zboruri, astfel că aeroportul realizează venituri. Deci ar fi o schemă indirectă, adică 
nu ar mai fi nevoie să dea Consiliul Județean bani direct Aeroportului dacă se găsește o 
soluție pentru operatorii aerieni, astfel încât Aeroportul să încaseze de la operatorul aerian. 
Și dacă ne uităm, o să vedeți că deficitul nu are o creștere exponențială, adică de la 5 milioane 
980 ajunge la 6 milioane 500. Adică dacă luăm în procente, haideți să vedeți, adică este 
aproximativ 10% care, dacă punem inflația, știți foarte bine că am avut și o inflație mai mare 
decât această creștere. 

Dl Moț Petru: Bine. Mulțumesc pentru lămuriri.  
Dl Moșneag Ovidiu: Bine. Oricum, este o discuție mult mai amplă și mai profundă. Eu 

v-am spus, întotdeauna, oricând vă stau la dispoziție și aș fi cel mai fericit să găsim soluția, 
pentru că până la urmă, noi aici administrăm acest Aeroport care, revin..., 

Dl Cionca Iustin: Vă rog să faceți ceva să treceți la lucruri serioase, altfel domnul Răzvan 
Anghel mi-a propus să îl vând și o să mă gândesc la varianta asta pentru că..., 

Dl Anghel Răzvan-Paul: Vreau să îl întreb și pe domnul Moșneag ce v-am întrebat pe 
dumneavoastră. 

Dl Cionca Iustin: Vă rog! 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Care credeți că ar fi un orizont de timp rezonabil în ani în care 

să se autosusțină? 
Dl Moșneag Ovidiu: Păi, în primul rând depinde de nivelul investițiilor necesar. În al 

doilea rând ce să vă spun..., 
Dl Anghel Răzvan-Paul: Ziceți-ne o valoare 5, 10, 50, 100..., că spune că suntem 

nemuritori. 
Dl Moșneag Ovidiu: Depinde și cum vrem să orientăm Aeroportul, în ce direcție. Putem 

să îl orientăm spre ceea ce înseamnă general aviation și să ne luăm gândul atunci și de la 
zborurile charter de vară și atunci schimbăm și programul, vom avea un alt program, vom 
avea nevoie de alte dotări. Putem să mergem pe dezvoltare, pe trafic de pasageri de avioane 
de tip 4C și atunci avem nevoie de alte investiții. Dar eu vreau să vă spun așa..., că niciun 
aeroport din România, în afară de CNAB, adică mai bine zis de Otopeni, niciun aeroport nu 
se susține singur. Absolut niciunul. Niciunul! Puteți să verificați. Și, și acela Otopeni-ul, se 
susține doar pe costurile de exploatare, nicidecum și pe partea de investiții. Deci, totul 
depinde de..., 

Dl Cionca Iustin: Domnului Moț îi dați probe. Dânsul nu lucrează așa, pe declarații. Deci, 
vă rog frumos să pregătiți pentru ședința de data viitoare materiale cu toate aeroporturile, mă 
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interesează în mod special Timișoara, care este în subordinea Ministerului Transporturilor și 
să vedem ce subvenții dau acolo Ministerul pentru ei. Bine, domnul Moșneag? Mulțumesc 
frumos! 

Dl Moșneag Ovidiu: Timișoara își acoperă cheltuiala de exploatare doar din sursele 
proprii.        

Dl Cionca Iustin: Am înțeles! Dacă mai sunt întrebări pentru domnul Moșneag? Dacă nu 
mai sunt, îi mulțumim frumos! 

Dl Moșneag Ovidiu: Mulțumesc! 
Dl Cionca Iustin: Vă așteptăm totuși la un pahar de șampanie după ce plătiți facturile 

acelea două sau câte aveți. Doamna Ribovici, dumneavoastră cu sutele de facturi puteți să 
stați la un pahar, da? Ok. Bine. Doamna Lupu, vă rog frumos să treceți la vot pentru cele 
două proiecte și apoi intrăm la Diverse. 

 
Punctul 24  
Proiect de hotărâre privind validarea unui membru al Autorității Teritoriale de Ordine 

Publică Arad – inițiativa președintelui. – vot secret 
 
Punctul 25 
Proiect de hotărâre privind modificarea componenței Echipei intersectoriale locale 

pentru prevenirea și combaterea exploatării copiilor prin muncă, a violenței asupra copilului 
și a violenței în familie Arad – inițiativa președintelui. – vot secret 

 
Dna Lupu Silvana: Avem două hotărâri care se adoptă prin vot secret, respectiv în cazul 

Autorității Teritoriale de Ordine Publică, la solicitarea Corpului Național al Polițiștilor trebuie 
să îl înlocuim pe domnul Șimon Adrian-Laurențiu cu domnul Mihuț Sorin-Ioan.  

Iar la Echipa intersectorială locală pentru prevenirea și combaterea exploatării copiilor 
prin muncă, la solicitarea Inspectoratului de Jandarmi trebuie să îl înlocuim pe domnul 
Tudorescu Alexandru cu domnul Duțoniu Ștefan-Rafael.  

Pe ambele buletine de vot aveți opțiunea da sau nu, după cum sunteți de acord cu 
înlocuirile solicitate. Buletinele sunt redactate puțin diferit, datorită cerinței pe care o prevede 
legiuitorul în cazul Autorității Teritoriale de Ordine Publică, de a valida pe cel care intră în 
această structură. Dacă sunt întrebări legate de modalitatea de vot? 

 
Începe votarea. Votul este secret și se desfășoară în ordine alfabetică. 
 
Dna Lupu Silvana: Domnul președinte! Domnul Anghel! Domnul Blaga! Domnul Borha! 

Domnul Botizan! Domnul Bozga! Domnul Bőlőni! Domnul Budău! Domnul Bulbuc! Domnul 
Cadar! Domnul Luca! Domnul Moț! Doamna Naghi! Doamna Onescu! Domnul Orza! Domnul 
Pero! Doamna Pop Talida! Doamna Popa! Doamna Stan! Domnul Tripon! Domnul Țole! 
Domnul Ulici! Pentru numărarea voturilor vă rog doamna Stan, domnul Cadar, domnul 
Bulbuc, doamna Popa și domnul Botizan. 

 
Comisia de numărare a voturilor, începe procedura de numărare și întocmește după 

finalizare, procesele-verbale de constatare a rezultatului votului secret.   
 
Dl Cionca Iustin: Stimați colegi, vă rog să lăsați protocolul! Încă nu am terminat ședința. 

Domnul Moț! Vă rog doamna secretar general să anunțați rezultatul votului. 
Dna Lupu Silvana: La Autoritatea Teritorială de Ordine Publică au fost 16 voturi pentru, 

4 voturi împotrivă, 2 voturi nule din 22 de voturi exprimate.  
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La Echipa intersectorială locală pentru prevenirea și combaterea exploatării copiilor prin 
muncă au fost 20 de voturi pentru și 2 voturi nule din 22 de voturi exprimate. Mulțumesc!    

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
507/2023 privind validarea unui membru al Autorității Teritoriale de Ordine Publică Arad.  

 
În temeiul art. 182 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările şi completările ulterioare, Consiliul Judeţean Arad adoptă Hotărârea nr. 
508/2023 privind modificarea componenței Echipei intersectoriale locale pentru prevenirea și 
combaterea exploatării copiilor prin muncă, a violenței asupra copilului și a violenței în familie 
Arad. 

 
Diverse: 
 
Dl Cionca Iustin: La Diverse o să vă rog să îmi spuneți cei care ați votat împotriva 

domnului Mihuț, să îmi spuneți motivul, ca să înțeleg și eu ce ne așteaptă. Sau a fost împotriva 
plecării domnului Șimon? 

Stimați colegi! Dacă la Diverse dorește cineva să se înscrie? Bun. Dacă nu doriți, atunci 
dați-mi voie să închei într-o notă optimistă și pozitivă această ședință, pentru că din punctul 
meu de vedere, anul 2023 a fost un an pozitiv și încă o dată menționez, îmi pare rău că au 
plecat colegii noștri directorii, datorită muncii pe care ați depus-o și dumneavoastră și aparatul 
de specialitate, uneori chiar și colaboratorii. Spun uneori, pentru că trebuie să recunosc că 
aici avem o mare problemă, dar să sperăm că se vor schimba lucrurile anul viitor și știu că 
ne așteaptă un an greu și nu mă refer aici doar la alegeri, ne așteaptă un an greu pentru că 
vin proiectele mari.  

În primul rând drumul expres Arad-Oradea, care va fi cel mai greu proiect pe care l-am 
făcut vreodată, nu știu dacă sunteți la curent, s-a dat Hotărârea de Guvern privind 
exproprierile, s-a rezolvat cu auditul de siguranță a circulației, trebuie să stăm 30 de zile 
acuma la transparență, apoi o să solicităm autorizația de construire de la Ministerul 
Transporturilor, după care vine partea grea. Să vedem ce va decide Ministerul Transporturilor 
în continuare, ne lasă pe noi să facem licitația sau o fac ei? Dacă ne lasă pe noi, legislația 
actuală prevede că trebuie să punem 2% din valoarea proiectului. Acuma eu zic că frumos ar 
fi din partea Guvernului să găsească o soluție să ne dea banii aceștia pentru că nu facem 
drumul pentru noi, drumul acesta îl facem în locul celor de la Ministerul Transporturilor care 
sunt supra încărcați. Chiar m-am întâlnit zilele trecute cu niște reprezentanți de acolo, știți că 
am semnat contractul pe POIM până la sfârșitul anului, urmând după aceea, după ce cheltuim 
ce putem cheltui din lucrări, să transferăm sumele rămase necheltuite pe noul Program 
Operațional de Transport și îmi spuneau că au sute de kilometri de drumuri pregătite pentru 
licitație înaintea drumului expres Arad-Oradea. Asta ar fi ideal să ne lase pe noi să organizăm 
cele trei licitații dar asta ține de Minister, nu ține de noi. Urmează să ne întâlnim cu domnul 
ministru și discutăm problema asta.  

Apoi ne așteaptă drumul strategic din nordul județului, care dincolo de o nouă legătură 
modernizată cu Bihor, rezolvă toate drumurile din nordul județului: Mișca-Apateu-Berechiu, 
legătura de la Șicula-Cermei până în Bihor și drumul de la Șepreuș-Cermei-Vasile Goldiș sau 
Mocirla, cum vă place să spuneți. Un proiect pe care acum lucrează domnul Cadar să 
finalizeze proiectul integrator și va trebui să punem niște bani..., nu știu, asta poate ar trebui 
să o explicați la un moment dat, cu sumele alea care trebuie să le punem garanție. A apărut 
o ordonanță care prevede să punem niște bani din care să cheltuim dacă vă fi nevoie și 
sumele sunt destul de mari la proiectele acestea.  
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În fine, să sperăm că vom fi primii din Regiune care reușim să semnăm Contractul de 
finanțare pe proiectul strategic, după aceea urmează celălalt proiect strategic pe Interreg 
România-Ungaria. După votul care l-au dat cele opt autorități locale, consilii județene și ADR-
urile, am eliminat din lista de finanțare proiectele ministerelor și ne revin cam 10,2 milioane 
euro pentru fiecare proiect pe care îl depunem. În ceea ce ne privește vrem să depunem 
Blocul operator de la Spitalul Județean. Noi am făcut un studiu de fezabilitate pe toate secțiile, 
pe toate sălile de operație existente, dar o să facem un proiect tehnic doar pe cinci, cred că. 
Nu, doamna Pușcaș? Cinci săli de operație vor fi la Bloc operator în proiectul tehnic, ca să 
ne încadrăm în 10 milioane. 

Dna Pușcaș Dorina:..., și vor fi dotate cinci. Deci reabilitare și condiții se vor crea pentru 
toate cele opt săli de operație, dar vor fi dotate cu echipamente specifice pentru Bloc operator 
doar cinci săli, urmănd ca trei săli să fie dotate ulterior, dar vor fi gata pregătite cu tot ce 
înseamnă finisaje și instalații.  

Dl Cionca Iustin: Bun, dar pentru asta ne va trebui o finanțare separată.  
Dna Pușcaș Dorina: Da. Dar doar pentru dotare a trei săli. 
Dl Cionca Iustin: Bun. Apoi..., dacă tot sunteți la microfon..., luați loc. Dacă tot sunteți la 

microfon, noi avem câștigat un proiect de reabilitarea corpurilor C6, C7 de la Spitalul 
Minicipal, am reușit să obținem 3 milioane, asta este suma maximă pe care o poți primi pe 
PNRR, am făcut studiu de fezabilitate, vă rog să intrați, două cuvinte să le spuneți. 

Dna Pușcaș Dorina: Avem autorizația de construire și s-a dat drumul la achiziția pentru 
execuția lucrărilor etapa întâi, ceea ce înseamnă reparații..., ceea ce include elementele 
finanțate prin PNRR ca și indicatori termici și asta înseamnă schimbarea tâmplăriilor 
exterioare, uși și geamuri în totalitate. Corpul C7 este corpul principal, acela lung care este 
monument istoric, chiar la intrare, paralel cu strada și corpul C6 este corpul acela mic care 
se va reabilita în totalitate. Se vor face reparații la acoperiș, se va reorganiza demisolul și tot 
ce înseamnă partea aceasta de instalații specifice spitalelor, sistemul de tratare a aerului, 
fluidele medicale, rezervor incendiu, instalații exterioare și inclusiv dotarea cu trei stații de 
încărcare auto cu câte două post-uri. Aceasta, așa sumarizat, în mare, înseamnă etapa întâi. 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc! Pentru modernizarea Medicinei Legale din Municipiul Arad, 
am obținut proiect de finanțare pe Compania Națională de Investiții. În momentul acesta se 
organizează licitația pentru execuție, SF și PT le-am făcut noi dacă vă amintiți, iar la Psihiatrie 
lucrăm la PT acuma..., 

Dna Pușcaș Dorina: Da, este în derulare procedura, este la transparență, acuma în luna 
ianuarie va veni deschiderea, depunerea..., termenul limită de depunere a ofertelor pentru 
actualizarea DALI-ului și PT-ului, deci..., (neinteligibil) documentația tehnico-economică în 
vederea obținerii autorizației de construire, asta facem. 

Dl Cionca Iustin: Da. Și să sperăm că anul viitor vom intra tot pe CNI și cu Psihiatria, 
dacă vor fi bani. 

Dna Pușcaș Dorina: Promisiunea CNI-ului așa a fost, să dăm drumul întâi la Medicina 
Legală și după aceea..., 

Dl Cionca Iustin: Da, numai să știți că CNI-ul execută în funcție de bugetul alocat de 
către politicieni. 

Dna Pușcaș Dorina: Da. 
Dl Cionca Iustin: Ați văzut unde m-am uitat! Și nu în ultimul rând, avem Complexul 

Matern-Pediatrie. Să ne spuneți două cuvinte, unde suntem și cu acesta. 
Dna Pușcaș Dorina: Suntem în contestație la CNSC. 
Dl Cionca Iustin: Bun, dar noi lucrăm la proiectare, bănuiesc! 
Dna Pușcaș Dorina: Nu se lucrează. 
Dl Cionca Iustin: De ce? 
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Dna Pușcaș Dorina: Pentru că până la clarificarea situației contractuale s-a sistat 
derularea contractului. 

Dl Cionca Iustin: Nici DALI-ul nu se mai..., 
Dna Pușcaș Dorina: Nu se întâmplă nimic la Pediatrie..., mă rog Complexul Matern-

Pediatrie. 
Dl Cionca Iustin: Bun. Deci încă o dată, acestea sunt marile proiecte pe care noi le avem 

în derulare. Pe lângă astea sunt multe proiecte mici pentru achiziționarea de microbuze, 
mobilier, avem Muzeul cu 3 milioane de euro, o să avem un proiect pe tabere. Deci o să avem 
foarte multe proiecte în viitorul an și sunt convins că vom avea mult de lucru. Asta în paralel 
cu campania electorală. Deci, v-am dat câteva repere ale unui an nou care se anunță de 
acuma aglomerat și intens.  

Vă mulțumesc și vorbesc aici și în numele celor doi colegi, domnii vicepreședinți Răzvan 
Cadar și Ionel Bulbuc, pentru parteneriatul și implicarea dumneavoastră și vă doresc tuturor, 
inclusiv reprezentantului presei prezent și celor care eventual sunt online, să avem multe 
realizări și bucurii și pe plan profesional și personal și vă doresc tuturor La mulți ani! Un 
Revelion plăcut, o perioadă după aceea de refacere și Un An Nou în care să fim energici și 
să putem să facem treabă! Și în final, vă invit să ciocnim un pahar de șampanie, vin, ce doriți 
fiecare și putem să mai continuăm discuțiile acolo. Mulțumesc!   

   
      
  
   
         Președinte,     Secretar General al Județului, 
       Iustin Cionca        Silvana Lupu 
 
 
 
 
               Întocmit, 
                               Patricia Popa 


